
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE i BANGSBO BAKKER 

TIRSDAG D. 19. NOVEMBER 2013 

Deltagere: Lisa, Michael, Bjarne, Lars, Nya & Jakob  

Referent: Nya 

DAGSORDEN: 

1. Info om voldgiftssagen 

2. Kontigentforhøjelse 

3. TV/Internet udbyder 
  
4. Vedligeholdelse af skuer 
  
5. Evt.  
  
  

REFERAT: 

AD 1. Der blev planlagt et nyt bestyrelsesmøde i december, hvor Rene & Lars kunne deltage 
og forelægge sagens udvikling for bestyrelsen. 
  
AD 2. Da der endnu ikke er varslet kontingent forhøjelse på 500 kr. årligt pr. husstand for beboerne 
i Bangsbo Bakker, blev det aftalt at Lisa laver en skrivelse, der omdeles i postkassen. 
3-4 kvartal i 2013, hvor der også skulle have været kontingent forhøjelse er blevet betalt af 
grundejerforeningen. 
  
AD 3. Bestyrelsen vurdere, at det i første omgang ikke er en god ide at skifte fra You See til Waoo, 
da TV delen i Waoos pakke ikke er særlig god. Hvis folk er interesseret, kan det skal tages op på 
generelforsamlingen.  
  
AD 4. Der ventes med at male og vedligeholde skurene i Bangsboparken til voldgiftsagen er 
afsluttet. Endvidere skal der på sigt udarbejdes en vedligeholdelsesplan for hele ejerforeningen. 
Dette vil blive taget op til næste bestyrelsesmøde.  
  
AD 5.  
a) Sune udtræder af bestyrelse og i stedet træder Lars ind som medlem i stedet for den tidligere 
suppleant post 
b) Der har været problemer med tyveri i hele Bangsboparken. Hovedsageligt af udendørsting 
som havemøbler, cykelvogne, cykler m.m. Af denne grund vil bestyrelsen indhente tilbud på private 
tyverialarmer, samt videoovervågning af hele området.  
Opsætning af lampe med sensor i haver og gårde er også en mulighed. 


